
Zebranie z mieszkańcami 08.11.18 roku. 

Zebranie Rady Osiedla Głębokie zaplanowano na 08.11.18 roku. Datę tę ustalono ostatecznie 

na zebraniu w dniu 4 października. Tego dnia nie znana była jeszcze data osiedlowej 

uroczystości związanej ze świętem niepodległości. Data ta, zależna była od zaproszonych 

artystów. Okazało się, że dysponują oni wolnym terminem również 8 listopada. Dlatego 

postanowiono skrócić porządek obrad do dwóch punktów, tak aby zebranie trwało nie dłużej 

niż godzinę. Te punkty to: 

1. Przedłużenie linii autobusowej do szkoły, 

2. Projekt budowy asfaltowej alei wokół jeziora Goplana dla potrzeb rolkowców.  

 

Na zebranie przyszło kilkunastu mieszkańców osiedla, którzy zainteresowani byli punktem 1. 

Obecni byli członkowie Rady: P.P. J. Nykiel, I. Janeczek, R. Kalinowska, M. Radlmacher, A. 

Sikora, I. Trzaska, P. Kaczmarek, P. Serwach, A. Urbaniak, B. Woźniak, G. Wojciechowski. 

Ze względu na liczbę osób, postanowiono przenieść zebranie do pomieszczeń biblioteki 

przygotowanych już na uroczystość. Z powodu ograniczonego czasu, omówiono tylko sprawę 

linii autobusowej. Pomysł przedłużenie linii autobusowej nr 99 przedstawił P. Andrzej 

Urbaniak, który jest członkiem „Stowarzyszenia Publiczna Szkoła Podstawowa na 

Głębokiem”. Stwierdził, że większość dzieci jest dowożonych przez rodziców samochodami. 

Stwarza to problem dla mieszkańców ulicy Jaworowej z powodu zwiększonego ruchu 

ulicznego, jak i dla rodziców, którzy muszą stać w korkach w godzinach szczytu. Autobus, 

który dwukrotnie rano i dwukrotnie po południu dowoził by dzieci, powinien przynajmniej w 

części rozwiązać te problemy. Z autobusu mogliby korzystać również mieszkańcy osiedla. 

Wypowiedzi mieszkańców były w zdecydowanej większości przeciwne temu pomysłowi. 

Podnoszono nieprzystosowanie ulicy do regularnego ruchu autobusowego. Zwracano uwagę 

na fakt, że nawet na dużych osiedlach (takich jak Os. Zawadzkiego - Klonowica), ruch 

komunikacji miejskiej odbywa się na obrzeżach. Padła kilkakrotnie propozycja, aby dzieci 

były podwożone na parking przy kościele przy ul. Zegadłowicza, skąd mogłyby same, lub 

pod kontrolą dyżurnej osoby dorosłej przejść 400 m do szkoły. Jeden z dyskutantów zwrócił 

ponadto uwagę na fakt, że z powodów prawnych, samodzielnie korzystać z autobusu mogły 

by tylko dzieci w wieku 12 – 15 lat. Nie uzyskano odpowiedzi na pytanie, ilu rodziców 

byłoby chętnych do korzystania z autobusu. Kilkakrotnie zwrócono uwagę, że szkoła z 

założenia osiedlowa i kameralna, stała się placówką dla dzieci z całego miasta, które stanowią 

zdecydowaną większość uczniów. P. Urbaniak argumentował, że ograniczenie naboru 

spowoduje konieczność likwidacji placówki, gdyż populacja na osiedlu dzieci w wieku 

szkolnym nie przekracza pięćdziesięciu osób. Wielu z zebranych przyjęło z dużym 

zaskoczeniem informację, że formalnie rejonową szkoła dla osiedla Głębokie – Pilchowo jest 

szkoła podstawowa nr 45 przy ulicy Benesza (osiedle Zawadzkiego – Klonowica).  

Na zakończenie godzinnego zebrania P. Urbaniak oznajmił, że pomysł z przedłużeniem linii 

autobusowej nie będzie realizowany.  


